
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 
 
Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden. 
 
Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  
 
Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART 

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Sander Loones,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Jean-Marie Dedecker,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Beste inwoner

Het nieuwe jaar is reeds voor bijna een kwart voorbij. Ik hoop dat ieder van u een heerlijke eindejaarsperiode heeft 
gehad. Nu we met dit veelbelovende jaar 2024 goed begonnen zijn, stuur ik u alsnog mijn wel zéér late maar niette-
min oprechte wensen voor een goede gezondheid en succes. We zijn enthousiast om deze reis samen met u voort te 
zetten en hebben er vertrouwen in dat we dit jaar belangrijke mijlpalen zullen bereiken.

Rita Verdoodt Voorzitter N-VA Avelgem

‘Populist’ Conny Rogie haalt slag thuis
Op de gemeenteraad van 18 juni vorig jaar maakte de burgemeester ons gemeenteraadslid Conny Rogie uit voor populist. Reden: 
Conny wilde dat het gemeentebestuur uitvoerde wat de inwoners vragen. Concreet: N-VA Avelgem lanceerde de vraag om het huis-
vuil tijdens de zomermaanden opnieuw wekelijks te laten ophalen. Dat vond de burgemeester dus populistisch. Maar wat gebeurde 
daarna? Daarna besliste de burgemeester samen met haar team (GBA en Tandem) om toch in te gaan op onze vraag. Vanaf deze 
zomer gaat de maatregel in voege.

Luisteren kan geen kwaad
“Nu en dan eens luisteren naar uw inwoners, kan geen kwaad. Ik ben, samen met mijn 
team, verheugd dat de meerderheid eindelijk inziet dat het een goed voorstel was. Dat 
kunnen we dus afvinken. Daarom blijven wij positieve oppositie voeren. Soms lukt 
het, zoals in dit dossier”, zegt gemeenteraadslid Conny Rogie.

2024: de moeder aller verkiezingen
Het jaar 2024 wordt écht de moeder aller verkiezingen. Weet u dat de democratie nog lang niet begraven ligt? Voor vier miljard 
mensen in meer dan 70 landen vinden dit jaar verkiezingen plaats. Ook in ons land. Zelfs op twee tijdstippen. De belangrijkste 
voor ons, Avelgemnaren, is die in het najaar. Dichtst bij de mensen in de straat, in ons dorp, in Avelgem aan de Schelde.

9 juni 2024: Vlaams, federaal en Europees Parlement

    Voor alle plus-18-jarigen geldt een opkomstplicht.

    Voor de Europese verkiezingen mogen ook jongeren 
van zestien en zeventien jaar hun stem uitbrengen. 
Voor die leeftijdscategorie geldt geen opkomst- of 
registratieplicht.

13 oktober 2024: provincieraads- en gemeenteraadsverkiezingen 

    Dan geldt voor het eerst GEEN opkomstplicht meer, wel stemrecht.

    Het belang van de kopstem neemt gevoelig af. Deze heeft immers 
geen impact meer op het bepalen van verkozenen en opvolgers. 
Vanaf nu is een kopstem enkel nog bepalend voor het aantal zetels 
dat een partij kan verwerven. 

Dus luidt de boodschap: maak het bolletje naast uw favoriete kandidaat of kandidaten van uw  
favoriete lijst rood, of kleur ineens alle bolletjes op uw favoriete lijst rood! Lijsten mixen mag niet.

Voor nog meer info raadpleeg onze website n-va.be/avelgem. 

Conny Rogie
Gemeenteraadslid 

Avelgem
www.n-va.be/avelgemavelgem@n-va.be N-VA Avelgem
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Als de huidige meerderheid opnieuw aan zet is na de 
gemeenteraadsverkiezingen van 13 oktober, komen vol-
gende panden in de immo-etalage: het gemeentehuis, het 
stationsgebouw en de bibliotheek.

Uit de gemeenteraad van 18 december 2023
Uit de vierde aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 
blijkt dat er 24.800 euro voor 2024 en 780.000 euro in 2025 
werden ingepland onder het puntje ‘verkoop van materiële 
vaste activa, punt 1a gemeenschapsgoederen, terreinen en 
gebouwen’. 

Vanwaar die ‘mooie’ som in 2025? Op die vraag antwoordde 
de burgemeester: “In 2025 (lees: na de gemeenteraadsverkie-
zingen van 13 oktober) zal een nieuwe beleidsploeg aan zet 
zijn en wij laten het aan die nieuwe ploeg over wat ze doet 
met de bibliotheek, het stationsgebouw en het gemeentehuis. 
Wij zijn daar wel mee bezig, maar gaan nu niet beslissen.” 

Met andere woorden: dat is een raming van de verkoop van die 
gebouwen uit het gemeentelijk patrimonium. De uitverkoop van 
gemeenschapsgoederen gaat dus verder, na eerder het pompge-
bouw en de pastorie in Bossuit.

Update: amper één maand later
Wat bleek nu? Op de gemeenteraad van 29 januari stond het 
volgende punt al geagendeerd: Verkoopdossier stationsgebouw 
Avelgem – goedkeuring.

Via de pers werd dat op 21 januari in detail wereldkundig ge-
maakt, dus nog vóór de gemeenteraad erover kon debatteren. Zo 
moesten we vernemen dat de meerderheid van GBA en Tan-
dem het stationsgebouw wil verkopen vóór het einde van deze 
legislatuur. Daarop concludeerden we dat de meerderheid de 
gemeenteraad opnieuw een rad voor de ogen had gedraaid, en 
dat zij opnieuw overhaast een beslissing had genomen (zoals die 
om het gemeentehuis te verlaten). 

De ‘verspreking’ van de burgemeester
Bij aanvang van dat agendapunt en na een grondige uiteenzet-

ting door de bevoegde schepen nam de burgemeester het woord 
om haar excuses aan te bieden voor haar ‘verspreking’ een 
maand eerder dat het stationsgebouw niet direct verkocht zou 
worden. Nochtans was men toen de verkoop al aan het voorbe-
reiden, in overleg met Leiedal. Leiedal was daarover immers al 
in het voorjaar gecontacteerd. Was dat voor de ‘verkozen’ meer-
derheid van de volgende legislatuur? Neen, men was dit gewoon 
al van plan. Alleen werd het te verwachten verkoopbedrag in de 
meerjarenplanning ingeschreven in de kolom 2025. 

Heeft men een kandidaat-koper op het oog die voor het einde 
van de legislatuur zekerheid wil? Binnenkort zullen we weten of 
er offertes van geïnteresseerden zijn binnengekomen.

Maak jij mee het verschil?
N-VA Avelgem is op zoek naar inwoners die mee hun schouders willen zetten onder 
ons beredeneerd, constructief en gepassioneerd project ‘N’ieuw ‘V’erenigd ‘A’velgem. 
Zo kunnen we onze identiteit, het welzijn en de welvaart in onze mooie gemeente én 
deelgemeenten mee waarborgen voor de volgende generaties. Ben jij gedreven en op 
zoek naar een zinvolle tijdsbesteding met een maatschappelijke meerwaarde? Dan ben 
je bij ons van harte welkom! 

Stuur gerust een mailtje naar avelgem@n-va.be

Uit de 

gemeente-

raad

N-VA verzet zich tegen uitverkoop 
Avelgems patrimonium

Scan de QR-code. 
Op bladzijde 130 
ziet u dat het 
gemeentebestuur 
de verkoop van 
ons patrimonium 
al ingepland heeft.

Stop de uitverkoop
Eén ding staat vast: de uitverkoop van gemeenschapsgoede-
ren is niet meer te stuiten! De identiteit, het DNA, het uitzicht 
van de gemeente verdwijnen als sneeuw voor de zon. Voor 
N-VA Avelgem moeten álle gemeenschapsgebouwen ten 
dienste blijven staan van de gemeenschap, van de Avelgemse 
burger, van u en ik. En moet de gemeente haar verantwoor-
delijkheid nemen om dat patrimonium in ere te houden. 
Daarom is de N-VA resoluut tégen alle verkoop. 

www.n-va.be/avelgemavelgem@n-va.be N-VA Avelgem



Eerste energiebesparingsmaatregel van de Avelgemse 
steekvlampolitiek teruggedraaid 
Na een jaar van besparingen op veiligheid besloot de meerderheid (GBA & Tandem) 
om het brandregime van de openbare verlichting terug te brengen naar dat van voor 
de energiecrisis. Daarmee werd de eerste van een reeks besparingsmaatregelen door 
het Avelgemse schepencollege teruggedraaid.

De openbare verlichting zal opnieuw do-
ven tussen 23 en 4 uur, in plaats van 6 uur 
‘s morgens, en dat op week- en zondagen. 
In het weekend blijft de verlichting bran-
den op vrijdag- en zaterdagnacht. Daar-
naast zullen de lichten op de gewestwegen 
opnieuw iedere nacht blijven branden.

De aanpassing kon ten vroegste van start 
gaan eind januari 2024, omdat Fluvius ie-
dere elektriciteitscabine moest aanpassen. 
Voor de hele gemeente zal dit dus ongeveer 
één maand tijd in beslag genomen hebben.

Alle straatlichten laten branden
N-VA Avelgem heeft er altijd voor gepleit 
om die besparingsmaatregel op veilig-
heid niet uit te voeren. Daarom zijn we 
wel verheugd dat de meerderheid deels 
terugkeert op haar beslissing. Maar voor 
ons is dit niet het einddoel. Ons doel is dat 
we sneller ver-’ledden’. Dan kunnen we ge-
past en minutieus álle straatlampen laten 
branden, en wel door ze waar en wanneer 
nodig doeltreffend te dimmen. Daarom 
blijven we dus verder op een van die nagels 
hameren. 

Avelgem in de etalage 
Vers van de pers: ons feeërieke stationsgebouw in 
Avelgem staat te koop, lazen de oppositieleden in 
de krant. En ook ons statige gemeentehuis gaat 
op de schop. Onze identiteit wordt hier echt te 
grabbel gegooid. Waarom? Is er geld nodig? De 
energiecrisis is nochtans gaan liggen. 

Groot-Zwevegem
Is dit een voorbode van de droomfusie met Zwe-
vegem waar onze burgemeester zichzelf al op de 
burgemeesterstroon zou zien van Groot-Zwevegem? 
Dat de deelgemeenten losgelaten worden, zoals 
voorgaande op een gemeenteraad pleegde te ver-
kondigen in volle energiecrisis, is nu wel letterlijk. 

Mooie herinneringen
Werd in 2021 nog het pompgebouw in Bossuit in 
de etalage gezet, dan is nu echt wel het centrum 
van Avelgem aan de beurt. Wie heeft er geen mooie 
herinneringen aan zijn of haar huwelijk in de 
prachtige trouwzaal? Dat is nu voorgoed verleden 
tijd: men gaat er een zaaltje voor inrichten in het 
sociaal-huis-gemeentehuis.

Gregory Vandekerkhove
Bestuurslid

Op veiligheid kan nooit 
worden beknibbeld!

Jan Pille
Secretaris en 
communicatieverantwoordelijke 

Met de N-VA tekenen we 
voor een veilig Avelgem.

Avelgem blijft onveilig voor 
fietsers, voetgangers en 
rolstoelgebruikers
 
Wij stellen vast dat er deze legislatuur weinig of niets gedaan is 
voor de veiligheid van voetgangers, fietsers en niet te vergeten 
rolstoelgebruikers. Tel daarbij oudere mensen met rollators of 
zelfs ouders met buggy’s, dan weet je dat elk obstakel minder, 
helpt!

Ondanks het bezoek van Open Vld-minister Lydia Peeters, die 
samen met de burgemeester de verkeerstoestand heeft bespro-
ken, is er hier in het centrum niets veranderd.
 
Het zwaar verkeer blijft maar door het centrum razen. Als 
N-VA stellen we een zone 30 voor in alle centrumstraten.  
Dat om de veiligheid van onze burgers te garanderen. In de 
omliggende gemeenten is dat al geruime tijd een feit!

Philiep Peers
Bestuurslid

www.n-va.be/avelgemavelgem@n-va.be N-VA Avelgem
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